

—That on Thursday, April 5 at 9:30 o'clock a.m., the Committee consider the 1990-91 Main Estimates of the Auditor General.

—That the Public Service Unions be asked to make their written submissions by April 29, 1990 relating to reform of the Public Service.

—That on Tuesday, April 24, 1990 at 9:30 a.m., the Committee be briefed by its research staff on the subject of control over Grants administered by the Secretary of State Department.

—That on Wednesday, April 25 at 3:30 p.m., Senior Officials of the Secretary of State Department be invited to appear on their administration of Grants.

—That on Tuesday, May 1, 1990, at 9:30 a.m., the Research staff brief the Committee on the controls over Grants administered by the Canada Council.

—That on Wednesday, May 2, at 3:30 p.m., the Senior Officer of the Canada Council be invited to appear on their administration of grants.

—That the Committee consider at a later date inviting the Social Sciences and Humanities Research Council, and the Natural Sciences and Engineering Research Council and other agencies administering grants, as well as other interested parties.

On motion of Mr. Speller, the Fifteenth Report of the Sub-committee on Agenda and Procedure was adopted.

At 11:10 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Nino A. Travella
Clerk of the Committee

—Que le jeudi 5 avril, à 9 h 30, le Comité étudie le Budget principal 1990-1991 du Vérificateur général.

—Que l'on demande aux syndicats de fonctionnaires de remettre leurs mémoires sur la réforme de la Fonction publique au plus tard le 29 avril.

—Que le mardi 24 avril, à 9 h 30, les attachés de recherche informent le Comité sur le contrôle des subventions administrées par le Secrétariat d'État.

—Que le mercredi 25 avril, à 15 h 30, les hauts fonctionnaires du Secrétariat d'État viennent témoigner sur l'administration des subventions.

—Que le mardi 1^{er} mai, à 9 h 30, les attachés de recherche informent le Comité sur le contrôle des subventions administrées par le Conseil des arts du Canada.

—Que le mercredi 2 mai, à 15 h 30, le président du Conseil des arts témoigne sur l'administration des subventions.

—Que le Comité songe à inviter ultérieurement les dirigeants du Conseil de recherches en sciences humaines du Canada, du Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie du Canada et d'autres organismes, ainsi que d'autres parties intéressées.

Sur motion de Bob Speller, le Quinzième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure est adopté.

À 11 h 10, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Nino A. Travella